
 

REFERAT 
13.01.2025 kl. 1700-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1645.  
Øvrige møder kl. 1700 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 

Karsten Søgaard, Pernille Bruhn Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse 

Andersen, Kristian Nissen, Kristine Rasmussen, Lærke Dalgaard Noer-Møller 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Line Brennebjerg Petersen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Maja Brogaard Ravn 7.kl., Julie Midtgaard Christensen 7.kl. 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud: Kristine, Pernille 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd: 

- Talt om at arrangere en hyggedag for 

elevrådet 

Formand:  

-  

Forældrerepr.: 

- Badordning i idræt i mellemtrinnet sat i 

gang 

 

Extern:  

-  

 

Medarbejdere: 

- Julemarked i indskoling. Indsamling ca. 

6.-7.000 kroner, der sendes til børnehjem 

i Tanzania – til nyt tøj, nye skoletasker 

mv. Indsamlingen betyder meget for 

vores elever. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

- Startet godt op efter ferien i indskoling. 

Nyt projekt under planlægning ”Design 

din egen forlystelse”. 

- Udskoling er startet ’hårdt ud’ med 

terminsprøver i første uge efter ferien.  

- Nyt projektforløb startes torsdag denne 

uge vedr. energi, energiformer og 

energiomsætning. Storm P er et 

omdrejningspunkt. 

- Idrætsforløb i mellemtrin afsluttet med 

succes inden jul. 

 

Skoleledelsen: 

- Indsats vedr. udfordringer omkring e-

cigaretter og puffbars i skolen er afsluttet. 

Skolen har skærpet kontrol med 

toiletbesøg, og elever må ikke benytte 

hcp.toilet og ikke gå på toilet flere 

sammen, og kun efter aftale med voksen. 

 

4. Skolemad 

15 min 

 

Drøftelse af muligheder vedr. 

skolemadsordning, herunder muligheder for 

at komme med i kommende forsøgsordning 

vedr. skolemad i folkeskolen, som vedtaget 

på Finansloven 

 

Vi afventer muligheder for forsøgsordning. 

Steen refererede fra artikel i Folkeskolen fra 

dags dato, hvor der fortsat savnes svar på 

nogle centrale spørgsmål. Ledelsen sørger 

for at lægge billet ind for skolen, hvis der 

opstår mulighed for at komme med i ordning 

– enten kommunalt eller som enkelt skole 

 

Der arbejdes ikke videre med en ny 

skolemadsordning, da erfaring har vist, at det 

ikke er rentabelt. 

Etablering af en skolebod overvejes i 

forbindelse med ibrugtagning af ny 

skolebygning. 

 

 

5. Økonomi status 

10 min 

 

Udsat fra seneste møde 

 

Steen fremlagde foreløbig status for 2024 

samt begrundelser for det forventede 

resultat. For første gang i mange år er der et 

negativt resultat, primært på grund af 

faldende elevtal samt øgede 

personaleudgifter grundet særlige 

omstændigheder. 

 



 

Derudover har der været stigende 

varmeudgifter samt ekstraordinære udgifter 

til reparation af boldbane. 

 

6. Undervisningens 

organisering fra og med 

kommende skoleår 

30 min 

 

Undervisningen er organiseret med 

udgangspunkt i årgangsdelte klasser. Med 

efterhånden mange klasser med relativt få 

elever har det været nødvendigt og oplagt i 

højere grad at lave holddeling og 

samlæsning i løbet af skoleåret. Dertil har 

holddelingen også givet god mening i 

arbejdet med playful learning og 

projektbaseret læring. 

I kraft af det vigende elevtal er vi nødt til at 

tænke videre ind i samlæsning af klasser, og 

ledelsen fremlægger et forslag til 

organisering i forhold til det kommende 

skoleår. Herefter drøftelse og beslutning. 

 

Der er flertal for at bakke op om ledelsens 

forslag, hvilket der arbejdes videre med. 

Forslaget er også bakket op af skolens MED-

udvalg. Forslaget indarbejdes i skolens 

planlægning, og der lægges en plan for 

informering af forældre 

 

 

7. Høring af revideret 

styrelsesvedtægt for 

skoleområdet 

10 min 

 

Tre bilag er vedhæftet: 

• høringsbrev, hvor ændringerne er nævnt 

• Ny trafiksikkerhedsplan med markering af 

ændringer 

• Ny trafiksikkerhedsplan – i den nye rene 

udgave. 

 

Drøftelse vedr. høringssvar 

 

 

Der indsendes et positivt høringssvar, da de 

angivne ændringer giver god mening. 

Skoleledelsen udarbejder høringssvar, der 

sendes ud til godkendelse. 

 

 

8. Høring vedr. ny 

trafiksikkerhedsplan i 

Billund Kommune 

10 min 

 

To bilag er vedhæftet. 

Høringsbrev samt ny trafiksikkerhedsplan 

Drøftelse vedr. høringssvar 

 

Skolebestyrelsen hilser ideen om de to 

rundkørsler på Ribe Landevej meget 

velkommen. 

Der er ønske om, at der etableres en særskilt 

cykelsti ved begge rundkørsler, så cyklister 

 



 

ikke skal ind i selve rundkørslen. Dette er 

især vigtigt for rundkørslen ved Egebjerg 

Landevej, hvor der antages at være flest 

cyklister til og fra skole. 

Ellers er der positive tilkendegivelser i forhold 

til trafiksikkerhedsplanen. 

Skoleledelsen udarbejder høringssvar, der 

sendes ud til godkendelse. 

 

9. Princip for lejrskoler, 
ekskursioner og skolerejser 

15 min 

 

Revidering af eksisterende princip 

Drøftelse og beslutning 

 

Forskellige muligheder drøftet. 

Ledelsen indarbejder fælles lejrskoletur i 

budget 2025, hvorefter der tages endelig 

stilling til princippet.  

Ledelsen gør rede for, hvad de forskellige 

lejrskoleture koster i forhold til økonomi og 

personale. Drøftes igen ved næste møde. 

 

 

10. Eventuelt 

5 min 

 

• Opmærksomhed på tekstning af videoer 

fra skolen i forhold til hørehæmmede 

borgere. 

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

• Trafikpolitik – drøftelse og opdatering 

• Princip for skole-hjem-samarbejde 

 


